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Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 reglement van orde 

 

Onderwerp: tariefsverhoging RIT-kaartje 

 

Geacht college, 

  

De SP fractie heeft kennisgenomen van de voorgenomen tariefswijziging voor het RIT-kaartje 

(papieren buskaartje) door Breng( Hermes) op verscheidene buslijnen in Nijmegen. Het gaat om de 

buslijnen 4, 6, 8, 9, 13 en 15. De ritkaartjes op deze lijnen zijn per 1 februari aanstaande met € 1,50 

verhoogd (ook vóór 9.00 uur). Hierdoor zal het tarief voor sommige passagiers op meerdere lijnen 

met 100% stijgen.  

De busvervoerder Breng (Hermes) gaat met ingang van zondag 1 februari de zonegrenzen in de stad 

verleggen. Deze zonegrenzen lagen tot nu toe bij het Maas-Waalkanaal en bij de Vijverhof 

Kwakkenbergweg. Met ingang van februari komen de zonegrenzen te liggen bij de Grootstalselaan, 

de Weg door Jonkerbos en de Sophiaweg/Hengstdalseweg.  Buschauffeurs geven aan deze nieuwe 

zonegrenzen verwarrend te vinden en reizigers moeten opeens veel meer betalen voor de zelfde 

afstand naar het centrum van Nijmegen. 

Het ritkaartje zorgt er voor dat iedereen in Nijmegen, op elk moment de mogelijkheid heeft om met 

het openbaarvervoer te reizen. Ook mensen zonder OV-chipkaart, bijvoorbeeld incidentele 

reizigers,  kunnen hierdoor gebruik blijven maken van de bus. Nijmegen heeft een uitgebreid bus 

netwerk dat zorgt voor goede verbinding in de stad en regio. Daarom wil de SP dat de busrit een 

aantrekkelijke prijs heeft en toegankelijk blijft voor elke Nijmegenaar en bezoeker van de stad. Al 

langere tijd pleit de SP voor een aantrekkelijk dagretour (chip)kaartje.  Met de ritkaartjes kan niet 

worden overgestapt of teruggereisd. De SP verwacht dat door deze buitensporige verhoging in 

tarief, op sommige trajecten passagiers de bus gaan mijden, terwijl we juist het OV willen 

stimuleren.  

  

Daarom heeft de SP-fractie de volgende vragen aan het college: 

  

1. Heeft het college kennis genomen van de tariefsverhoging en verandering van de 

zonegrenzen? 

 

2. Vindt het college deze tariefsverhoging en het verleggen van de zonegrenzen acceptabel?  
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3.      Deelt het college de mening van de SP dat deze tariefsverhoging voor veel passagiers 

buitenproportioneel is? 

  

4.      Hoe past deze tariefsverhoging in het streven van het college naar een optimaal 

gebruik  van het Openbaar Vervoer en het streven om het gebruik van Openbaar Vervoer te 

stimuleren ten opzichte van het gebruik van de auto?  

  

5.      De ritkaartjes voor 9.00 uur zijn al duurder dan de ritkaartjes in de daluren, is het college 

desondanks van mening dat ook de prijzen van deze kaartjes drastisch moeten stijgen?  

  

6.      Kunt u zeggen hoe groot het bereik is van het ritkaartje? 

  

7.      Busvervoerder Breng geeft aan dat de reden van deze tariefsverhoging is dat sommige 

ritkaartjes goedkoper zijn dan reizen met een OV-chipkaart. Geldt dit voor alle 

bovengenoemde buslijnen?  

  

8.      Is het college bereid bij Breng aan te dringen op het terug draaien van deze ingevoerde op 

tariefsverhoging? 

 

In afwachting van uw antwoorden,  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

namens de SP-fractie, 

Tatum Postema 

 

  

  

  


